會務報告 Announcements 07-10-2022

1. 下主日 (7月17日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間,歡迎 大家來參加。

There will be a church family time after next Sunday (7/17) service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 通過網絡小組傳福音的幸福小組4.0事工將於8月底開始。 從下主日 (7月17日) 下午3:30-5:00開始有連續六週的傳福 音同工訓練。鼓勵大家都來參加。

Happiness Group 4.0 ministry, an outreach ministry through online small groups, will start at the end of August. Starting from July 17, 3:30-5:00pm, we are going to have a 6-week evangelism training. Everyone is encouraged to join the ministry.

會務報告 Announcements 07-10-2022

3. 在七月五日的長執同工會上,推舉伍沛長老和陳華梅弟兄加入提名委員會。這樣,2023年提名委員的五位成員是: 鄧芳艷姊妹、李權弟兄、陳華梅弟兄、伍沛長老和何曉彤牧師。

In the Elder and Deacon Board meeting on July 5, brother Huamei Chen and elder Tony Ng were elected to join the nominating committee. Thus 2023 nominating committee members are: sister Fangyan Deng, brother Quan Li, brother Huamei Chen, elder Tony Ng and pastor Tom He.

會務報告 Announcements 07-10-2022

4. 本週 "2-1-1讀經計劃":本週五有三階神學基礎課程;背誦經文是馬可福音4:20 "那撒在好地上的,就是人聽道,又領受,並且結實,有三十倍的,有六十倍的,有一百倍的。"每日閱讀經文是路加福音11-12章。歡迎大家參加每日的靈修聚會(週一到週五上午7:30-8:30),或在教會的網站收聽聚會錄音。點擊鏈接晨更靈修分享

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: There is a theological foundation course study on Friday. Bible memory verse is Mark 4:20 "Others, like seed sown on good soil, hear the word, accept it, and produce a crop--thirty, sixty or even a hundred times what was sown." Daily Bible reading: Luke 11-12. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. Click here to Morning Devotion

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: 點擊鏈接奉獻 Click here to Offer

指示 Instructions: 點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions

團契小組 Fellowship:

點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page 點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person Worship Guideline